



Saatgut Austria

Wienerstraße 64
3100 St. Pölten
Austria | [Österreich](#)

Michael Gohn
T +43 / 50 259 22000
E office@saatgut-austria.at
W www.saatgut-austria.at



Saatgut Austria is the association of plant breeders, seed producers and seed merchants in Austria. Not only do they cultivate grain, corn and soybeans but also potatoes, legumes, oil squash and various kinds of vegetables.

The main aim in plant breeding in Austria is to adapt the varieties to the effects of climate change. This is the reason why the varieties produced by Austrian breeders are especially suitable for locations with moderate heat and drought stress all over the world. In addition, the Austrian climate perfectly suits the production of high-quality seeds with high germination capacity.

The Austrian breeders will be glad to inform you about their products upon request.

Saatgut Austria ist die Vereinigung der Pflanzenzüchter, Saatgutproduzenten und Saatgutkaufleute Österreichs. Sie züchten Getreide, Mais und Sojabohnen, aber auch Kartoffel, Leguminosen, Ölkürbis und verschiedene Gemüsesorten.

[BACK TO INDEX](#)

Das Hauptaugenmerk der österreichischen Pflanzenzüchtung liegt auf der Anpassung der Sorten an die Auswirkungen des Klimawandels. Deshalb sind die Sorten der österreichischen Züchter besonders für Standorte mit moderatem Hitze- und Trockenstress weltweit geeignet. Das österreichische Klima eignet sich zudem optimal für die Produktion von qualitativ hochwertigem Saatgut mit hoher Keimfähigkeit.

Gerne bieten die Züchter auf Anfrage Informationen zum Sortenangebot an.



Saatzucht Edelhof,
Rye flower



© Saatzucht Gleisdorf,
Field bean breeding



© Saatzucht Edelhof,
Preparing flower for crossing